

2015 TPCA MISSION TRIP - Inner Mongolia

2015 TPCA 內蒙古海外公共服務團

Leader 領隊: announce later 稍後通知

Length 天數: March 29~ April 5, 2015
(2015年3月29日~4月5日)

Approx. Cost 大約費用: NTD\$45,000 (新台幣 45,000)

Team members 團隊人數: 20 persons (20人)



Cost Includes 費用包含

Flight 機票

Travel Insurance 保險

Accommodation 住宿

Transportation 交通

Food 食

PS: The cost doesn't include Taiwan Compatriot passport and China visa 費用沒有包含台胞證和中國大陸簽證














Purpose of the Trip 此行目的

We care for others and we also have a responsibility to care for the earth. It is necessary for our lives and we can't live without it.

我們關心他人, 也有責任關心這塊土地。 我們的生活必須仰賴此大地。 我們不能沒有它。

Highlights 精彩行程

	Day 1	Day 2	Day 3	Day 4	Day 5	Day 6	Day 7	Day 8
M 早上	Airplane 	Planting Trees 	Planting Trees 	Planting Trees 	Visit local family	Planting Trees 	Horse riding	Cultural Exchange with local students
A 下午	Inner-Mongolia Museum	Visit NPO-greenlife	Tibetan Temple	Planting Trees 	Planting Trees 	Evangelism	Train 	Airplane 
N 晚上	Train 	Sharing	Sharing	Free time	Sharing	Train 	Sharing	

2015 TPCA MISSION TRIP - Inner Mongolia

2015 TPCA 內蒙古海外公共服務團

Timeline 行事計劃

Last day to turn in Parents Application and Permission Form 報名截止日

- Feb. 3, 2015 on Tuesday (2015年2月3日, 星期二)
- Application should be hand-delivered or faxed to the attention of Caren Liao Fax: 02-8866-4001
請將報名同意表格傳真或交給 Ms. Caren Liao 傳真: 02-8866-4001

A NON-REFUNDABLE deposit will need to be submitted to TPCA no later than Tuesday, Feb. 10, 2015.

請於 2015年2月10日(二)以前繳交保證金 (您所繳交的保證金是無法退還的)

- Deposit of 30,000 NT
保證金新台幣 30,000 元

Remittance (匯款方式)

1. Every student will be given an individual account number for money transfer. Please follow the instruction given by the school. If you decide to pay by check, the school's title is "復臨文教事業股份有限公司".
若開立支票，支票抬頭為：復臨文教事業股份有限公司
每位學生的匯款帳號都不同，請依照學校指示帳號匯款:

2. Bank (銀行名稱) : Taiwan Shin Kong Commercial Bank (新光銀行)
Branch (分行別) : Shihlin Branch(士林分行)
Account Name (戶名) : 復臨文教事業股份有限公司

3. The first 6 digits 990653 are the same for all students , the following 6 digits number is your student ID number , and the last is checking number " X " = The account number is the combination of a 13 digit number
學生銀行帳號為：前面 6 碼 990653 是固定不變的 + 中間 6 碼是學號 XXXXXX + 檢查碼是" X " = 共 13 碼數字

Receipt of any deposit should be immediately faxed or hand-delivered to TPCA's office or e-mail to liao.caren@tpca.tp.edu.tw. Please clearly label the receipt "TPCA MISSION TRIP" and include your child's name on the receipt. Direct any questions regarding the deposit to Caren Liao, 02-8866-4000 ext.101.

繳費後，收據請馬上傳真或交回辦公室或 e-mail 到 liao.caren@tpca.tp.edu.tw。請記得註明 - TPCA 海外公共服務團及學生姓名。若您有相關的問題，請和 Caren Liao 聯絡: 02-8866-4000 ext.101。

March 3, 2015 on Tuesday (2015年3月3日, 星期二)

- Confirm the final total price for trip 確定最終總費用的日期

March 10, 2015 on Tuesday (2015年3月10日, 星期二)

- Final payment deadline 旅費尾款繳費截止日

March, 2015 (2015年3月)

- Seminar 說明會

**2015 TPCA MISSION TRIP - Inner Mongolia
& MEDICAL TREATMENT**
2015 TPCA 內蒙古海外公共服務團 & 行程中醫療處置

Parent Application and Permission Form
報名及家長同意書

Last day to turn in Parents Application and Permission Form 報名截止日

- Feb. 3, 2015 on Tuesday (2015 年 2 月 3 日, 星期二)

Please read and sign 請詳閱並簽名:

I, the parent of _____(student) authorize his/her participation in the 2015 TPCA MISSION TRIP – Inner Mongolia during March 29 ~April 5, 2015. I understand the training program will be under the supervision of TPCA faculties. In case of emergency, I understand reasonable effort will be made to contact me. In the event that I cannot be reached, I authorize the physicians or hospitals selected by the supervisors to provide medical treatment and release the supervisors of any responsibility.

本人為_____ (學生)之家長，茲同意本人子女於 2015 年 3 月 29 日至 4 月 5 日期間參加 2015 TPCA 內蒙古海外公共服務團。我知道此活動有學校老師隨行跟團監督，若行程中有緊急事件發生，我了解學校會盡最大可能與我聯繫，但如果我沒接到電話，我願授權給隨行師長為本人子女提供相關醫療處置。

Parent/Guardian Signature 家長或監護人簽名

Date 日期

**A NON-REFUNDABLE deposit will need to be submitted to TPCA no later than Tuesday, Feb. 10, 2015.
請於 2015 年 2 月 10 日(二)以前繳交保證金 (您所繳交的保證金是無法退還的)**